

# KERATAN AKHBAR

NAMA AKHBAR: SINAR HARIAN (KUALA LANGAT.SEPANG)

TARIKH: 10 OKTOBER 2017

MUKA SURAT: 42

## KPKT Iuluskan RM600,000

Peruntukan berkenaan bagi membina gelanggang futsal, naik taraf surau

**BANDAR SAUJANA PUTRA**  
- Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) meluluskan peruntukan sebanyak RM600,000 bagi pembinaan sebuah gelanggang futsal berbumbung di Rumah Pangsa Impian di Bandar Saujana Putra di sini.

Menterinya, Tan Sri Noh Omar berkata, peruntukan yang turut merangkumi kerja-kerja menaik taraf surau adalah sebagai usaha memberi kehidupan yang selesa kepada penduduk.

"Kita memikirkan tiga aspek penting untuk memberi keselesaan kepada penduduk termasuk keperluan taska atau tadika untuk anak-anak di kawasan itu selain keperluan belia seperti gelanggang futsal dan penduduk yang

**INFO**  
● Kemudahan disediakan untuk penghuni di 18 blok yang mempunyai 1,140 unit rumah

bersara menjalankan aktiviti keagamaan di surau.

"Saya diberitahu keperluan itu sangat diharapkan selain penyelenggaraan kemudahan sedia ada dapat dilakukan untuk keselesaan penduduk," katanya.

Beliau berkata demikian dalam lawatan kerja ke Daerah Kuala Langat di sini, semalam.

Noh berkata, kepadatan penduduk dipercayai menjadi punca tadika yang wujudkan di kawasan itu



Noh mengadakan lawatan kerja ke Rumah Pangsa Impian di Bandar Saujana Putra, semalam.

terpaksa dijalankan sebanyak dua sesi bagi menampung permintaan penduduk.

Sementara itu, Pengerusi

Badan Pengurusan Bersama Rumah Pangsa Impian, Rosdi Omar berkata, keperluan sebuah gelanggang futsal amat

diperlukan dan diharapkan oleh golongan belia di kawasan itu.

"Sekiranya kemudahan

gelanggang futsal dibina di kawasan itu membantu memberi peluang kepada belia dan penduduk di sini menjalankan aktiviti riadah. Bilangan penduduk memang ramai dengan kapasiti 18 blok dan 1,140 unit rumah menyebabkan pelbagai kemudahan ditagih penduduk.

"Buat masa ini belia-belia dilihat merayau ke kawasan lain dan sebahagiannya sanggup menghabiskan wang ke pusat siber bagi mengisi masa lapang," katanya.

Menurutnya, bagaimanapun sebelum ini, penduduk mengharap semua bangunan di kawasan itu dapat diberi wajah baru termasuk dicat semula bagi mengembalikan keceriaan memandangkan ia terletak berhampiran lebuh raya.